
      

Update Werkgroep Accommodaties Landtak Steyn 
 

Na 60 jaar is het oude clubhuis aan vervanging toe. In 2027 bestaat de Steyn 100 jaar we hebben ons 
tot doel gesteld om dan klaar te zijn. Dat lijkt ver weg maar 5 jaar is krap. Het wordt dus hard werken 
Onze werkgroep bestaat uit Hidde Harmsen, Gerard Oegema, Piet Voogd (ouder), 
Roy Kik (ouder), Arthur-Jan Oost, Hein Harmsen, Pim Alberti (secretaris), Iko Kakes (Voorzitter) 

 
 
• Scouting Nederland 
We zijn zeker niet de enige scoutinggroep die nieuwbouw nodig hebben. Velen zijn ons  
voorgegaan. Scouting Nederland beschikt daarom over handleidingen, voorbeelden,  
fondsenwerving ideeën en bouwconsulenten om ons te helpen.  
We gaan daar veel gebruik van maken. 

 
• Stichting IJssellandschap 
We (Iko en Pim) hebben op 10 maart een afspraak gepland met St IJsselandschap. St IJssellandshap is 
de eigenaar van onze grond en zijn onze buren. Het is dus belangrijk om onze plannen met hen af te 
stemmen. 
  

• Afspraak met Scoutinggroep Gorssel.  
Fritz en iko hebben de scoutinggroep in Gorssel bezocht. Zij hebben in de afgelopen jaren een 
nieuwe accommodatie gebouwd. Het is bijna klaar voor nog geen € 200.00 en bijna 200m2 
vloeroppervlakte. Dat is bijna net zo veel als wij hebben in het oude clubhuis. De werkgroep is 
van plan een werkbezoek te organiseren waarbij we nog meer te weten komen over hun aanpak, 
keuzes en organisatie.  

 

• Presentatie gemaakt over historie accommodatie Landtak 
We hebben een presentatie gemaakt over de historie van de accommodaties van de Steyn. We 
moeten er nog wat meer beeldmateriaal in verwerken maar de basis is er. We zullen deze delen via 
de groepsraad.  

  

• Afspraak met werkgroep van de watertak 
We (Iko en Pim) hebben gesproken met Dick Sweitser en Pim van Leeuwe over het 
project aan de watertak ter vervanging van het ponton. Was een heel positief en open 
gesprek. Zij hebben duidelijk een ander tijdspad dan wij en zijn veel verder. We waren in 
onder de indruk van hun vorderingen en enthousiasme. We hebben afgesproken om een 
gezamenlijke OneDrive in te richten zodat we bij elkaars documenten kunnen en op de 
hoogte blijven van de ontwikkelingen Afstemming m.b.t. fondsenwerving en interne 
acties is een aandacht punt waar we nog een keer samen met bestuur naar 
kijken.  Gerard zal op 12 maart aanwezig zijn op de boosteravond van de watertak op het 
ponton. 

 

• Architect.  
We hebben een architect gevonden en deze is bereid om als vrijwilliger ons bij te staan. We zijn daar 
heel blij mee.  Peter is met pensioen en is nu adviseur duurzaamheid  
en energiebesparing coach in de Deventer. 
Als architect heeft hij veel praktische ervaring met het bouwen en  
ontwikkelen van bedrijfspanden. Peter wordt lid van de werkgroep. 
  



 

• Financiën.  
We zijn begonnen met opstellen van begroting en dekkingsplan maar dat is nog erg prematuur en 
dus erg veel giswerk. Wel is duidelijk dat we een behoorlijk bedrag zelf moeten inbrengen.   
We zullen de komende periode ideeën ontwikkelen om geld bijeen te brengen.  
Andere verenigingen en scoutinggroepen zijn daarbij grote inspiratiebronnen.  
Twee concepten (club van 100 en foto-mozaïek) zijn al uitgewerkt er zullen er nog vele  
Volgen. We zullen deze voorleggen aan de groep.  
 

Goede ideeën en suggestie zijn altijd welkom! 
 

• Website.  
We (Pim en Iko) hebben gesproken met Lies Heijs en Annelot Oost m.b.t. een nieuwe website. 
Afspraak is dat de twee een opzet voor een nieuwe website voor de Steyn ontwikkeling.  
Pim en Iko doen dat voor ons project. Op 20 maart komen we weer bij elkaar.  
Doelstelling is om voor de zomer een nieuwe site te hebben waardoor we helder en duidelijk over 
het bouwproject kunnen communiceren. Dit is essentieel o.a. voor het interesseren van potentiële 
subsidieverleners, het informeren van onze leden en geïnteresseerden. Reinout Vlastra (oud-lid en 
Jota organisator) heeft aangeboden ons te helpen mey bouwen van de website.  
  
 
 
 

Gezocht tekstschrijver 
We zoeken iemand voor het schrijven van de teksten, liefst een ervaren tekstschrijver. Wij kunnen 
wel de inhoud leveren maar missen iemand die onze input omzet in wervende en informatieve 
teksten voor op de website, foldermateriaal en update’s, enz. 
   
  
Tot Zover namens de werkgroep 
 
Iko Kakes 
 


